
Anteckningar från möte med styrgruppen för Ett enat Bohuslän 

 

Tid och plats: Kungälv 2020-01-14 kl. 9-11 

 

Närvarande: Miguel Odhner, Jan-Olof Johansson, Ann Haraldsson, Åsa Massleberg, Ronny Svensson, 

Helena Henriksson, Lars-Olof Lyrdal, Pelle Olausson, Linda Einarsrud, Fredrik Lindén, Marie Linde 

 

 

• Presentation laget runt. Välkommen till Lars-Olof Lyrdal, Ulkeröds gård, som är ny medlem i 

styrgruppen. 

 

• Inger Persson, Vitlycke, har lämnat styrgruppen. Valberedningen föreslår Sofia Olofsson, 

Akvarellmuseet, som ny representant. Gruppen beslutar att fråga Sofia Olofsson. 

 

• Föregående mötesanteckningar läggs till handlingarna. 

 

• Koucky & Partners har fått i uppdrag att, i dialog med kommunerna, ta arbetet med cykelled 

genom Bohuslän vidare. Arbetet pågår och beräknas vara klart till årsmötet i mars. 

 

• Agenda för årsmötet den 13 mars på Tjörn diskuteras. Turistrådet meddelar Lena Karlstedt 

som skickar ut kallelse till mötet. Styrgruppen föreslår följande fokusområden för det 

kommande året: 

 

• Hållbarhet – Tanum och Strömstad 

• Tillståndsgivning – Orust. 

• Kollektivtrafik – Uddevalla  

• Cykling – Munkedal 

• Vandring –Västkuststiftelsen  

• Myndighetsuppvaktning – Strömstad (Miguel kontaktar Kent för att stämma av denna 

punkt) 

 

• Rapporter 

• Ett enat Bohuslän fick möjlighet att medverka på SKRs konferens ”Besöksnäring på 

agendan” 

• Södra Bohuslän har fått beviljat ett Leaderprojekt; Mat längs E6an.  

• Orust kommun har fått pengar från energimyndigheten för ett projekt inom mobilitet. 

 

• Nästa möte i styrgruppen äger rum den 14 april kl. 13-15 i Uddevalla. Möten därefter sker den 

9 juni kl. 10-12 i Kungälv och 22 oktober kl. 10-12 i Göteborg. 

 

 

 

 

 

 


